Unlocking the Mystery of the Bible 
解開聖經的奧秘
Session 8 - Messianic Fulfillment - Part 2, 
The Church, Continuing the Journey
第八課: 默西亞的滿全- 第二部分

  聖教會， 旅途中的教會
1. In describing Jesus' trial, Jeff says, "I am Barabbas" and "you are Barabbas." What does he mean by that?

在描述耶穌的審判時，Jeff說，“我是巴辣巴”，“你是巴辣巴”。 他的意思是什麼？
2. What is the "Great Commission" Jesus gives his first disciples and us? (See Matthew 28:18-20.)

耶穌給祂的第一批門徒和我們的“大使命” 是什麼？（見瑪竇福音28：18-20。）
3. After his death and resurrection, how is Jesus able to live on in his Church?

在祂的聖死和復活後，耶穌怎樣可以活於祂的教會之內？
4. Think About It: Based on what you know about the early days of the Church, what difference does the descent of the Holy Spirit make in the lives of the apostles?

想一想：基於你對早期教會的了解，聖神的降臨 令宗徒們的生活有何不同？
5. How are Pentecost and the sacrament of confirmation related?
五旬節如何與堅振聖事相關？
6. Name the "three waves of witness" that propel the gospel message outward from Jerusalem (see Acts 1:8).
試述三個有次序的見證，使福音的訊息由耶路撒冷傳揚出去。（見宗徒大事錄1：8）。
7. Jeff points out that Acts is like a story without an ending. So, this story includes you. How can you live the life of Christ today?

傑夫指出，宗徒大事錄就像一個未完的故事。 所以，你也包括在內。 今天你如何活出基督？
8. Jesus calls you to be more than a believer; you are called to be a ________________
How will you live your life differently because of that?
耶穌不僅召叫你是作信徒；而是召叫你作為一個________________為此，你的生活會有什麼不同？
